
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIX / 2017 
 

z przebiegu sesji Rady Gminy S i e d l e c 
 

odbytej w dniu 3 października 2017 roku 
 

Na ogólną ilość 15 radnych, obecnych na sesji było 10 członków Rady zgodnie z 
prowadzoną listą obecności. 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

 
1. Jacek  Kolesiński   - Wójt Gminy Siedlec 
2. Hieronim  Birk   - Zastępca Wójta Gminy 
3. Krystyna  Lewandowska  - Skarbnik Gminy 
4. Andrzej  Wita   - Przewodniczący Rady Powiatu  
5. Łucja  Olejniczak  - członek Zarządu 

 
oraz sołtysi, kierownicy Urzędu Gminy. 
 
 
Do pkt. 1 
 
 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaźmierczak 
serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
w sesji uczestniczy 10 radnych, co wobec składu Rady Gminy Siedlec wynoszącego 15 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
Do pkt. 2 
 

W punkcie tym na wstępie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy A. 

Kaźmierczak informując, że do obecnej chwili nie otrzymano opinii o przedłożonej przez 

Wójta Gminy Siedlec informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej . Wobec powyższego zwrócił się do 

Wysokiej Rady o wycofanie z porządku obrad pkt.6. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy J. Kolesiński wnosząc o wycofanie z porządku 

obrad pkt.7 „d” argumentując to dość żywą, zmieniającą się bardzo często sytuacją 

dotyczącą  inwestycji jakie będą podejmowane ( PROW i WRPO) . 

Na zakończenie głos zabrał Z-ca Wójta H. Birk zwracając się do Wysokiej Rady o 

zmianę pkt.7g polegającą na zastąpieniu słów : 

„sporządzenia miejscowego planu „  

na  

„ zmiany Studium uwarunkowań i kierunków „ 

Wobec braku kolejnych głosów  Przewodniczący Rady Andrzej Kaźmierczak poddał pod 

głosowanie wprowadzenie zmian. 

W wyniku głosowania jednogłośnie na obecność 10 radnych, 10 – za, 0- przeciw, 0 – 

wstrzymujących zmian zostały przyjęte i porządek obrad po zmianach przestawiał się 

następująco:  



1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z  XXXVIII sesji Rady Gminy Siedlec. 
4. Interpelacje i zapytania. 
5. Informacja z prac międzysesyjnych: 

     .a.    Wójta Gminy Siedlec, 

      b. Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Siedlec, 

      c. Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec. 

      6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

      a. zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 

 b. wyrażenia zgody na objęcie udziałów w Zakładzie Eksploatacji Urządzeń 
Komunalnych  spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, 

 
c. przyjęcia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Siedlcu, 
 
d. przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlec dla terenów położonych w 
południowej części miejscowości Siedlec, 

 
7. Wolne głosy i wnioski. 

 
Do pkt. 3 
 
 Tematyczne zagadnienie zreferował Przewodniczący Rady A. Kaźmierczak 
wnosząc do Wysokiej Rady o przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy 
odzwierciedlający jej przebieg. 
Jak poinformował nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu. 
W wyniku głosowania na obecność 10 radnych protokół został przyjęty jednogłośnie 10 – za, 
0 – przeciw, 0 – wstrzymujących. 
 
Do pkt. 4 
 

 W punkcie tym na wstępie głos zabrał A. Wita Przewodniczący Rady Powiatu 

odnosząc się do uroczystego otwarcia budynku F Szpitala Powiatowego w Wolsztynie  Jak 

wspomniał „…minął rok i 3 miesiące od wbicia łopaty…; otwarcie tej inwestycji nie odbyłoby 

się , gdyby nie wsparcie samorządów… . W imieniu osób decyzyjnych , a są wśród nich 

Wójtowie, Burmistrz, Starosta, Dyrektor dziękuje za tą inwestycje.” 

W dalszej części obrad głos zabrał radny R. Kluj podnosząc sprawę ewidencji psów. Tu pytał 

czy jest już zakończona. Podniósł też sprawę kosztów obsługi pocztowej w urzędzie gminy. 

Jak stwierdził, z informacji jakie posiada są one bardzo znaczne. Jest duża różnica między 

listem zwykłym, a listem za potwierdzeniem odbioru…, może są wynegocjowane ceny ,które 

tą różnice między listem zwykłym, a listem za potwierdzeniem odbioru redukują…stąd moje 

pytanie: jakie są koszty i czy te koszty są uzasadnione? Na zakończenie odniósł się do 

przedstawionej przez prezesa „związku” na wspólnym posiedzeniu analizy systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi na obszarze gmin-uczestników Związku 

Międzygminnego „Obra” , gdzie została podana informacja o zmianie cen za wywóz śmieci 



od 1 października br. Tu zapytał : czy rola rady gminy i nas radnych ogranicza się tylko do 

wysłuchania i przeczytania , czy mamy jeszcze jakieś inne uprawnienia w tym zakresie? 

Kolejnym głosem był głos radnego E. Piątka odnosząc się do wycofanego z porządku obrad 

punktu dotyczącego zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Kanalizacyjnych Zakładu Eksploatacji Urządzeń  Komunalnych Sp. z 

o. o. w Siedlcu na lata 2017-2021. Tu stwierdził: „… nie zastosowanie się ZEUK-u do 

zaleceń kontrolnych względem budowy i modernizacji wodociągów uwzględniając system 

pierścieniowy , to świadome trucie odbiorców ”. 

W tym miejscu głos zabrał Prezes ZEUK-u M. Brudło : „ …my nie destylujemy wody, nie 

oczyszczamy jej w 100% ze wszelkich zanieczyszczeń ;my doprowadzamy ją do stanu , 

który dopuszcza norma ustalona przez odpowiednie organy…doczyszczenie wody do 

takiego stanu, że nie zawiera w sobie żadnych innych składników mineralnych jest bardzo 

drogie i tego nikt nie robi; my dociągamy ją do normy i sanepid ją bada;… wszędzie są 

bezwarunkowe dopuszczenia…” 

Odnosząc się do sprawy Wójt Gminy J. Kolesiński stwierdził : „…każda z takich rzeczy, gdzie 

jest podejrzenie niedotrzymania norm sanepidowskich,  wymaga dokładnego sprawdzenia , 

stąd poproszę p. Prezesa o pisemną odpowiedź na pytanie radnego; poproszę tylko p. 

radnego o informację odnośnie urządzenia oczyszczającego by można było sprawdzić jakie 

ustalone są normy na tym urządzeniu oraz jaki czas ma znajdujący się tam filtr”. 

Sołtys wsi Wąchabno odniósł się do sprawy poruszanej (miesiąc temu  ) na poprzedniej sesji 

Rady Gminy Siedlec tj. podsypania poboczy Kopanica – Wąchabno i na zakończeniu asfaltu 

w kierunku Babimostu zlikwidowania wyrwy …do dnia dzisiejszego nic w tym kierunku nie 

zrobiono. 

Radny W. Brudło zabierając głos pytał czy zadanie pn. Przebudowa drogi gminnej 

Godziszewo  -Zakrzewo jest już zakończona. Jak stwierdził pobocza są słabo utwardzone, a 

zalegający gruz na pryzmie nie został zagospodarowany przy jej remoncie i obniża estetykę 

wsi. Podniósł też sprawę wyboru szczepionki przeciw grypie , gdzie wybrano najdroższą. Tu 

zapytał: jakie kryteria były brane pod uwagę przy wyborze ? 

W tym miejscu radny St. Jedliński odczytał krótką informację na temat szczepień. Na 

zakończenie swej wypowiedzi odniósł się do zapytania radnego W. Brudło dotyczącego 

wyboru szczepionki. Tu wyjaśnił , iż wybrano szczepionkę 4-walentną, która ma większą 

skuteczność.  

Co się tyczy inwestycji Godziszewo – Zakrzewo wyjaśnień udzieliła kierownik infrastruktury 

A. Kasperczak. Tu stwierdziła,  że inwestycja nie jest zakończona ; są uwagi do poboczy i do 

jakości wykonanych prac na rowach; nie wykorzystano tego gruzy, bowiem nie starczyłby na 

całość zadania  ( po jednej i drugiej stronie) ; tutaj wykonawca , który podjął się tematu 

zadeklarował udział swego towaru.  Sprawa ewidencji psów nie jest zakończona; do chwili 

obecnej  znikome wykazy spłynęły do referatu, a nadmiar piesków wywożony jest do Ruśca. 

Radna E. Weil poruszyła sprawę czyszczenia rowów przy drodze powiatowej w Kiełpinach. 

Zadanie to nie zostało ukończone z uwagi na uprawy. Zadanie miało być zakończone po 

żniwach. Chodzi tutaj o karczowanie krzaków w kierunku rowu Grabarskiego 



Radna I. Słowiak widziała pilna potrzebę obcięcia gałęzi i ich uprzątnięcie przy drodze 

powiatowej w Karnie , oraz wyrównania powierzchni drogi ( odcinek bruku w kierunku 

Tuchorzy), gdzie widnieją ogromne wyrwy zagrażające bezpieczeństwu. 

Radny A. Kaźmierczak podniósł sprawę używania błędnej nazwy miejscowości przez 

przewoźnika tj. Gądziszewo , a winno być Godziszewo.  

Nawiązując do wypowiedzi radny St. Jedliński apelował o używanie nazwy miejscowości 

Siedlec, a nie Sielec….mieszkamy w Siedlcu , a nie w Sielcu…  

Do pkt. 5 „a, b, c” 

W punkcie tym pierwszy zabrał głos Wójt Gminy Jacek Kolesiński przedstawiając 
informacje o przebiegu odbytych spotkań, zebrań i konferencji. Następnie głos zabrała  
kierownik referatu infrastruktury A. Kasperczak przedstawiając zadania zrealizowane z 
zakresu drogownictwa, infrastruktury i gospodarki komunalnej. 

 Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 

Następnie kolejno głos zabrali przewodniczący stałych komisji składając ustną informację z 

prac międzysesyjnych swoich komisji. 

 Na zakończenie głos zabrał Przewodniczący Rady A. Kaźmierczak składając ustną 

informację z prac międzysesyjnych przewodniczącego i wice przewodniczącego rady.  

 

Do pkt. 6 „ a”  

Zagadnienie dotyczące zmiany uchwały budżetowej omówiła Skarbnik Gminy 
Krystyna Lewandowska. Zwróciła się do Wysokiej Rady o przyjęcie uchwały mówiąc, że 
dokonuje się zmiany  uchwały Nr XXX/136/2016 Rady Gminy Siedlec z dnia 20 grudnia 2016 
roku w sprawie uchwały budżetowej na 2017 rok. Zmiany dotyczą: 

 
Zmiany w planie dochodów 
1. W dziale 600 w rozdziale 60016 § 6300 zwiększono plan dochodów o kwotę 
122.860,00zł.  
Zaplanowano środki w kwocie 6.610,00 zł, które przekazane zostaną Gminie Siedlec jako 
pomoc finansowa w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizacje zadania pn. 
„Rewitalizacja stawu przy ul. Lipowej w Siedlcu” zgodnie z Uchwałą Nr XXXVIII/263/2017 
Rady Powiatu Wolsztyńskiego z dnia 7 września 2017 r.  

W § 6300zwiększono dotację celową o kwotę 116.250,00 zł z przeznaczeniem na 
dofinansowani e budowy dróg dojazdowych do  gruntów  rolnych.  Zmian dokonano zgodnie  
z umową Nr 167/2017 oraz aneksem Nr 1 zawartą z Urzędem Marszałkowskim. 
 
Zmiany w planie wydatków 
1. W dziale 600 w rozdziale 60016 § 4300zmniejszono plan wydatków o kwotę 40.750,00 zł 
. W § 6050 zwiększono plan wydatków o kwotę 6.610,00 zł na zadanie pn. „Rewitalizacja 
stawu przy ulicy Lipowej w Siedlcu”. 
W § 6050 zwiększono plan wydatków o kwotę 189.000,00 zł na zadanie „Przebudowa dróg 
gminnych na osiedlu w Chobienicach”. Zwiększono plan wydatków na zadaniu „Przebudowa 
dróg gminnych na osiedlu w Żodyniu” o kwotę 29.000,00 zł. 



Zmniejszono plan wydatków na zadaniu „Budowa dróg gminnych na działkach nr 266, 346, 
348 w Chobienicach” o kwotę 7.000,00 zł, oraz na zadaniu „Przebudowa drogi w 
Godziszewie” w kwocie 25.000,00 zł. 
W rozdziale 60016 dokonano również zmian przedsięwzięć na funduszach sołeckich tj. 
w § 4210 zmniejszono „FS Zakrzewo – zakup materiałów na przebudowę kanalizacji 
burzowej” o kwotę 2.000,00 zł jednocześnie zwiększając w § 4300 na zadaniu „FS Zakrzewo 
– położenie chodnika” o kwotę 2.936,00 zł.  
„FS Jażyniec – zakup materiałów na budowę chodnika” zmniejszenie planu wydatków  o 
kwotę 7.315,49 zł, oraz „FS Jażyniec – położenie chodnika” zmniejszenie o kwotę 
2.000,00zł. 
„FS Kiełkowo – położenie chodnika przy drodze gminnej” zmniejszenie o kwotę 2.000,00 zł 
jednocześnie zwiększając na zadaniu „FS Kiełkowo – zakup materiałów na remont drogi 
gminnej”. 
2. W dziele 754 rozdziale 75412 § 6050 dokonano zwiększenia planu wydatków o kwotę 
12.000,00 zł na zadaniu „Przebudowa i rozbudowa obiektu remizy OSP w Tuchorzy.  
3. W dziele 801 rozdziale 80101 § 6050 zmniejszono plan wydatków o kwotę 41.000,00 zł 
na zadaniu „Budowa Sali gimnastycznej wraz z zapleczem przy Zespole Szkoły 
Podstawowej i Gimnazjum w Tuchorzy. 
4. W dziale 900 rozdziale 90015 § 6050 dokonano zmniejszenia planu wydatku na zadaniu 
„FS Stara Tuchorza – rozbudowa oświetlenia ulicznego” o kwotę 1.500,00 zł. 
5. W dziele 921 rozdziale 92109 dokonano zmian funduszów sołeckich tj. „FS Jażyniec – 
wyposażenie placu zabaw w miejscowości Jażyniec” kwota zwiększenie na kwotę 
9.315,49zł. 
„FS Boruja – zakup materiałów budowlanych” zmniejszenie na kwotę 16.000,00 zł  
z przeznaczeniem na zadanie „FS Boruja – wykonanie ogrodzenia dookoła boiska w Borui”. 
„FS Wąchabno – doposażenie świetlicy wiejskiej” zmniejszenie na kwotę 139,50 zł oraz na 
zadaniu „zakup pieca gazowego” zmniejszenie o kwotę 200,00 zł jednocześnie zwiększając 
na zadaniu „FS Wąchabno – organizacja spotkań wiejskich” na kwotę 339,50 zł. 
Zmniejszono również na zadaniu „FS Wąchabno - zakup materiałów na remont wiaty przy 
świetlicy wiejskiej” na kwotę 218,02 zł równocześnie zwiększając na zadaniu „FS Wąchabno 
– remont wiaty przy świetlicy wiejskiej”. 
„FS Zakrzewo – organizacja spotkań wiejskich” zmniejszono zadanie o kwotę 636,00 zł oraz 
dokonano zmniejszenia planu na zadaniu „FS Zakrzewo – organizacja spotkań wiejskich” na 
kwotę 300,00 zł. 
„FS Stara Tuchorza – modernizacja świetlicy wiejskiej w Starej Tuchorzy” zwiększono plan 
wydatków o kwotę 13.334,82 zł, zmniejszając plan wydatków na zadaniu „FS Stara Tuchorza 
– remont świetlicy wiejskiej” na kwotę 11.834,82 zł. 
 
Powyżej opisanych zmian, dotyczących zadań realizowanych w ramach funduszu sołeckiego 
2017 roku wykonywanych przez poszczególne sołectwa, dokonano na podstawie wniosków 
złożonych przez sołectwa skierowane do Wójta Gminy Siedlec. Wnioski o zmianę 
przedsięwzięcia lub jego zakresu przewidzianego do realizacji w ramach funduszu 
sołeckiego Gminy Siedlec 2017 roku złożyło sołectwo Wąchabno, Kiełkowo, Stara Tuchorza, 
Jażyniec, Boruja, Zakrzewo. 
 
 W dyskusji nad zagadnieniem głos zabrał radny W. Żydzik zwracając się o 
wyjaśnienie zmniejszenia planu wydatków o kwotę 41.000,00 zł na zadaniu „Budowa Sali  
gimnastycznej wraz z zapleczem przy Zespole Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w 
Tuchorzy. 
Wyjaśnień udzielił Wójt Gminy J. Kolesiński m.in. mówiąc : „…sala gimnastyczna z jej 
obecnym projektem wchodziła w teren parku; środki te nie zostaną w pełni wykorzystane; na 
dzień dzisiejszy przygotowujemy inną lokalizacje stąd też zostały wolne środki , które można 
przeznaczyć i wykorzystać na inne zadania; nie zmniejsza to szans na wykonanie tej 
inwestycji w przyszłym roku; na dziś jesteśmy po rozmowach z konserwatorem , 



projektantami po to , by można było to dostosować i stosowne pozwolenia uzyskać do marca 
przyszłego roku by złożyć projekt”. 
 

Wobec braku innych głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XXXIX/187/2017 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
rok 2017. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXIX/187/2017 – w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2017 rok na obecnych 10 radnych została przyjęta jednogłośnie 10 – za,  0 – 

przeciw, 0 – głosów wstrzymujący i stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 6 „ b”  

 Sprawę wyrażenia zgody na objęcie udziałów w Zakładzie Eksploatacji Urządzeń 

Komunalnych spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. przestawił Wójt Gminy J. Kolesiński 

informując , iż chodzi tu o wniesienie do spółki Zakład Eksploatacji Urządzeń Komunalnych 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Siedlcu, wpisanej do rejestru 

przedsiębiorców Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000327950, wkładu 

pieniężnego w kwocie170.000,00 zł i objęcie w zamian za ten wkład - w podwyższonym 

kapitale zakładowym spółki -170 nowo utworzonych udziałów o wartości po 1.000,00 zł 

każdy, o łącznej wartości 170.000,00 zł. 

Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt 

Uchwały Nr XXXIX/188/2017 w sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w Zakładzie 

Eksploatacji Urządzeń Komunalnych spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXIX/188/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 

objęcie udziałów w Zakładzie Eksploatacji Urządzeń Komunalnych spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością na obecność 10 radnych została przyjęta jednogłośnie 10– za, 0 - 

przeciw, 0 –głosów wstrzymujących  i stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 6 „ c”  

 Zagadnienie dotyczące nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Siedlcu 
omówiła B. Hanysz. Jak poinformowała na podstawie art. 53 ustawy z dnia 11 lutego 2016 
roku o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci OPS w Siedlcu został wyznaczony do 
realizacji zadań wynikających z ustawy o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci. W 
związku z tym powstała konieczność dokonania zmian w statucie Ośrodka poprzez 
wprowadzenie dodatkowych zadań oraz zmian w strukturze ośrodka. 

Obowiązujący statut nie zawiera nowych zadań. Dokonane zmiany związane są z 
koniecznością dostosowania do obowiązujących przepisów prawa ,oraz uporządkowania 
zapisów statutu w celu odzwierciedlenia faktycznie wykonywanych przez ośrodek zadań. 
Wobec powyższego dla prawidłowego funkcjonowania Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Siedlcu podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu uważa się za zasadne. 

W dyskusji nad zagadnieniem radny R. Kluj stwierdził, iż brak zapisów w statucie 

dotyczących działań doradczych dla osób i rodzin, wymagających pomocy w rozwiązywaniu 

swoich problemów życiowych, przy wykorzystaniu ich zasobów własnych oraz środowiska 

lokalnego. 

Tu  głos zabrał A. Wita informując, że  uregulowane jest to w  Kodeksie postępowania 

administracyjnego  



Wobec braku kolejnych głosów w dyskusji przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie 
projekt Uchwały Nr XXXIX/189/2017 w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Siedlcu. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXIX/188/2017 w sprawie nadania statutu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Siedlcu na obecność 10 radnych została przyjęta 
jednogłośnie 10– za, 0 - przeciw, 0 –głosów wstrzymujących i stanowi załącznik do 
protokołu. 

Do pkt. 6 „ d”  

 Przystąpienie do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlec dla terenów położonych w południowej 

części miejscowości Siedlec zreferował Z-ca Wójta H. Birk. Poinformował, że potrzeba 

wykonania zmiany "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Siedlec" (przyjętego Uchwałą Nr XXXIX/227/2002 Rady Gminy Siedlec z dnia 30 

sierpnia 2002 r.) wynika z rozpatrzenia przez Wójta Gminy Siedlec wniosku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany "Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlec" i przeznaczeniu terenu pod zabudowę 

produkcyjno - usługową. 

 Wójt Gminy Siedlec stwierdził, że sposób zagospodarowania terenów objętych 

uchwałą jest sprzeczny z ustaleniami obecnie obowiązującego "Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlec", według którego przedmiotowy 

obszar określony został jako lasy oraz łąki. 

 W związku z powyższym Wójt Gminy Siedlec rozstrzygnął o zmianie "Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlec" (przyjętego 

Uchwałą Nr XXXIX/227/2002 Rady Gminy Siedlec z dnia 30 sierpnia 2002 r.) 

 Przedstawiona sytuacja uzasadnia podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Siedlec. 

Wobec braku  głosów w dyskusji przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie projekt 

Uchwały Nr XXXIX/190/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Siedlec dla terenów 

położonych w południowej części miejscowości Siedlec. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXIX/190/2017 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Siedlec dla terenów położonych w południowej części miejscowości Siedlec na 
obecność 10 radnych została przyjęta jednogłośnie 10– za, 0 - przeciw, 0 –głosów 
wstrzymujących i stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 7 

W punkcie tym kolejno zabierali głos: 

radny W. Żydzik podniósł sprawę remontu przedszkola w Siedlcu. Pytał jak daleko są 

zawansowane prace. 



Do zagadnienia ustosunkował się Wójt Gminy J. Kolesiński m.in. mówiąc: 

„…pracujemy nad dwoma rzeczami: jedno mamy przygotowany projekt i oczekujemy na 

pozwolenie przebudowy części wewnętrznej; pewne trudności wynikły z tego, że część 

zewnętrzna wydana w latach poprzednich nie miała zgody konserwatora, stąd też pewne 

rzeczy się przesunęły; na dzień dzisiejszy mamy złożone poprawki; mamy zaakceptowane 

jeśli chodzi o wykończenie szybu windy czekamy w tej chwili na pozwolenie; być może jeśli 

wszystko dobrze pójdzie i zgłoszą się wykonawcy będzie rozpoczęcie części prac 

wewnętrznych jeszcze w tym roku”. 

Radna R. Olejniczak zasygnalizowała o uszkodzonych 2 studzienkach w pasie jezdni - droga 

wojewódzka 303. 

Radna E. Weil zwróciła się o zrewitalizowanie drogi w Kiełpinach ( naprzeciw kaplicy) po 

przeprowadzonych pracach wodociągowo-kanalizacyjnych. 

Radny E. Piątek ponownie zwrócił się o ustawienie barierek przy zakończeniu ścieżki Żodyń-

Siedlec. 

Sołtys wsi Tuchorza podziękowała za pomoc  w organizacji Dożynek Gminno-Parafialnych w 

Tuchorzy , oraz za liczny udział. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXXIX 

sesji o godz. 16,30. 

 

Protokołowała:               Przewodniczył: 
                Inspektor                 Przewodniczący Rady Gminy 
 Jolanta Żurek           Andrzej  Kaźmierczak 
 

 

 


